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ZADEVA: VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika MOL, v imenu svetniškega kluba SDS, zastavljam županu ter 

pristojnim službam sledeče svetniško vprašanje : 

 

 

V uvodu osnutka predloga proračuna za leto 2011 so navedene predpostavke, ki so jih načrtovalci 

mestnih financ upoštevali pri pripravi predloga proračuna. Med drugim lahko preberemo, da so pri 

svojem delu izhajali iz izhodišča, da znaša realna rast (upad) povprečne bruto plače na zaposlenega v 

javnem sektorju – 1,9%,. 

 

Osnutek predloga vsebuje tudi kadrovski načrt, ki predvideva ohranitev števila zaposlenih v mestni 

upravi na ravni iz preteklega leta. 

 

Kljub predstavljenim izhodiščem, ki bi morala rezultati v rahlem upadu sredstev za plače zaposlenih 

v MU MOL, pa osnutek predloga proračuna za leto 2011 pod postavko 'Administracija občinske 

uprave – osnovne plače' predvideva precejšnje povečanje sredstev za plače in sicer za 1.047.669 

evrov ali 9,79 %. 

 

V osnutku predloga proračuna ta skok obrazložijo s tem, da naj bi do njega prišlo 'zaradi premestitev 

javnih uslužbencev na zahtevnejša, višje vrednotena delovna mesta,' nastale spremembe znotraj 

tarifnih skupin pa naj bi bile že upoštevane v predlogu proračuna za leto 2011. 

 

Podrobnejši pregled kadrovskega načrta govori o zgolj 10-ih premestitvah na zahtevnejša delovna 

mesta, kar nikakor ne more odtehtati dodatnega milijona evrov davkoplačevalskega denarja. 

 

Na podlagi česa so načrtovalci mestnih financ postavko 'Administracija občinske uprave – 

osnovne plače' povečali za dober milijon evrov? 

 

Ali želijo zmanjšanje postavk za nadurno delo in povečan obseg dela, na kar so v preteklih 

proračunih opozarjali številni mestni svetniki, sedaj nadomestiti z institutom izrednih 

napredovanj najširšega obsega, čeprav zakonodaja glede tega predvideva restriktiven pristop? 

 

Koliko izrednih napredovanj je bilo opravljenih v letu 2010? 
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